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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  COVASNA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUICOVASNA 

  

 

P R O C E S - V E R B A L  nr.29/2024 

 

Încheiat astăzi, 21 noiembrie 2024, orele 1400,cu ocazia ȘEDINŢEI 

ORDINARE a Consiliului Local al oraşului Covasna. 

Sunt prezenţi 14 consilieri în sala de ședințe, prin mediul online 

(SKYPE) participă consilierii: dl Bodo Tohotom, dl Enea Nicolae dna Becsek 

Eva. 

 

Participă la şedinţă: primarul orașului, dl Gyero Jozsef, șef serviciu 

administrație locală, dna Ciurea Maria Crina, director executiv S.C. Gos Trans Com 

SRL, dl Csikos Tibor Zoltan, director Direcție de Asistență Socială, dna Sîntoiu 

Angela Cornelia și inspector administrarea domeniului public și privat, dna Varga 

Monica - Anamaria. 

Consilierii au fost convocaţi în ȘEDINŢA ORDINARĂ prin Dispoziția 

primarului nr. 622/2024, care a fost adusă la cunoştinţa locuitorilor prin afişare la 

sediul propriu şi pe site-ul primăriei și comunicată consilierilor prin e-mail. 

 

Dl Primar urează bun venit tuturor consilierilor care participă la şedinţa 

ordinară a consiliului local din luna noiembrie.  

Președinte de ședință pentru luna noiembrie a fost ales dna consilier Bodo 

Eniko în ședința extraordinară din data de 4 noiembrie 2024. 

 

Dna președinte de ședință prezintă ORDINEA DE ZI a ședinţei aşa cum a 

fost propusă prin Dispoziţia Primarului, după cum urmează:  

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării bugetului si a listei 

de investiții la S.C. Gos Trans Com S.R.L. pe anul 2024. 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general al orașului 

Covasna pe anul 2024. 

3. Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea modalităților de 

identificare a beneficiarilor, de soluționare a situațiilor identificate și acordare 

a stimulentului educațional sub formă de tichete sociale pentru gradiniță în 

cazul copiilor proveniți din familii defavorizate din raza UAT Covasna. 

4. Proiect de hotărâre cu privire la repartizarea locuinței sociale din 

orașul Covasna, str. Brazilor nr. 4, bl. 5, sc. G, ap. 14, et. 3 pentru familia 

reprezentată de dna Fălticeanu Silvia - Laura. 

5.Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 124/2023 cu privire 

la aprobarea criteriilor pentru repartizarea locuințelor din fondul locativ de 
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stat din UAT Covasna, actelor justificative care însoțesc cererea, locului de 

primire a cererilor, precum constituirea unei comisii de analiză a solicitărilor 

de locuințe din fondul locativ de stat. 

6. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Proiectului tehnic și a 

indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare 

sistem rutier DC13”, în cadrul Programului Național de Investiții Anghel 

Saligny. 

7. Proiect de hotărâre cu privire la însușirea raportului de evaluare în 

vederea cumpărării părții de imobil a Operatorului Regional Gospodărie 

Comunală, situat în Orașul Covasna, str. Elisabetei nr. 24, S+P și desemnarea 

membrilor Comisiei de negociere a prețului de cumpărare. 

8. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul 

privat a unor mijloace fixe și scoaterea din funcțiune, casarea și valorificarea 

acestora. 

9.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rețelei școlare pentru anul 

școlar 2025 - 2026. 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adițional nr. 1 la 

Actul constitutiv al societății Gospodăriei Comunale SA Sfântu Gheorghe. 

11.Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea poziției procesuale a 

Consiliului local al orașului Covasna în cauza 4356/62/2024 aflat pe rolul 

Tribunalului Brașov. 

12. Proiect de hotărâre privind stabilirea programului de audiențe al 

consilierilor locali pentru mandatul 2024-2028. 

13. Proiect de hotărire privind aprobarea preluării prin novație a 

Contractului de susținere financiară încheiat între UAT Oraș Covasna și 

Asociația Sportivă Covasna. 

14. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de 

actualizare a datelor cadastrale pentru imobilul înscris în CF nr. 33910 

Covasna, situat pe strada Brazilor, orașul Covasna, județul Covasna. 

15. Diverse 

 Dl Primar propune scoaterea punctului 2 de pe ordinea de zi fiindcă mai sunt 

anumite aspecte care trebuie clarificate legat de acest proiect.  

Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă cu 17 voturi „pentru”– 

unanimitate. 

 

Înainte de discutarea punctelor de pe ordinea de zi se propun spre aprobare 

procesele verbale nr.: 

• proces verbal nr. 21 ședința ordinară 27 septembrie 2024 – se aprobă cu 

12 voturi „pentru” – consilierii noi nu votează 

• proces verbal nr. 22 ședința extraordinară 7 octombrie 2024 – se aprobă 

cu 12 voturi „pentru” – consilierii noi nu votează 

• proces verbal nr. 23 ședința extraordinară 21 octombrie 2024 – se aprobă 

cu 12 voturi „pentru” – consilierii noi nu votează 
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• proces verbal nr. 25 ședința extraordinară 28 octombrie 2024 – se aprobă 

cu 17 voturi „pentru” - unanimitate 

• proces verbal nr. 26 ședința extraordinară 4 noiembrie 2024 – se aprobă 

cu 17 voturi „pentru” - unanimitate 

• proces verbal nr. 27 ședința extraordinară 7 noiembrie 2024 – se aprobă 

cu 17 voturi „pentru” - unanimitate 

 

Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi,Proiect de hotărâre 

privind aprobarea modificării bugetului si a listei de investiții la S.C. Gos 

Trans Com S.R.L. pe anul 2024. 

 

Dl Csikos felicită consilierii noi aleși și arată că față de lista de investiții 

aprobată inițial se propun modificări în sensul că vor renunța la achiziționarea 

centralei termice și doresc ca suma alocată centralei să fie transferată pentru 

achiziționarea utilajului multifuncțional care s-a dovedit a fi mai scumpă decât au 

estimat. Este vorba despre un Mercedes Unimog, folosit în Ungaria pe autostrăzi dar 

care se află într-o stare foarte bună. În afară de asta nu ne-au ajuns banii pentru 

economia circulară, au fost depuse cantități mai mari de deșeuri. 

 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Dicuții: Dl Primar în principiu sunt de acord cu achiziționarea acestui 

utilaj, totodată vă rog să aveți grijă să nu mai avem situații ca azi, cum ninge trebuie 

să interveniți. Legat de economia circulară ce am putea să eficientizăm ca să nu mai 

plătim așa de mult? Nu putem crește biodegradabilele? 

Dl Csikos:pe site-ul returo apare că orașul Covasna până în luna septembrie 

a depus 194 tone de reciclabile. Am o promisiune conform căreia această cantitate 

va intra în targetul ce trebuie respectat, cu asta ar scădea mult valoarea pe care nu 

putem respecta. 

Dl Primar: sunt cantități de deșeuri care nu intră în targetul nostru, astfel ne 

îngreunează situația care este specific stațiunilor.  

Dl Csikos: cel mai mult am pierdut de la ambalajele de sticlă. 

Dl Fulop: cu aceste insule noi sperăm să creștem cantitățile de deșeuri 

selective și să îmbunătățim situația. Sunt de părere că ar fi nevoie și de un alt plan 

tarifar care ar motiva oamenii să colecteze selectiv. 

Dl Csikos: sunt de părere că este și chestiune de educație. 

Dl Primar: vă rog să rezolvați atunci și problema deszăpezirii. 

Dl Gazda: mașina care mătură străzile ar trebui să intre și spre spital. 
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Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 17 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 146/2024 

privindaprobarea modificării bugetului și a listei de investiții la  

SC. GOS-TRANS-COM SRL pe anul 2024 

 

Se trece la discutarea punctului 2 de pe ordinea de zi,Proiect de hotărâre cu 

privire la stabilirea modalităților de identificare a beneficiarilor, de soluționare 

a situațiilor identificate și acordare a stimulentului educațional sub formă de 

tichete sociale pentru gradiniță în cazul copiilor proveniți din familii 

defavorizate din raza UAT Covasna. 

 

Dna Sîntoiu prezintă raportul de specialitate și arată că în momentul de față 

beneficiază 13 copii de astfel de tichete în orașul Covasna. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 17 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 147/2024 

cu privire la stabilirea modalităților de identificare a beneficiarilor, de 

soluționare a situațiilor identificate și acordare a stimulentului educațional sub 

formă de tichete sociale pentru grădiniță in cazul copiilor proveniți din familii 

defavorizate din raza UAT Covasna 

 

Se trece la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi,Proiect de hotărâre cu 

privire la repartizarea locuinței sociale din orașul Covasna, str. Brazilor nr. 4, 

bl. 5, sc. G, ap. 14, et. 3 pentru familia reprezentată de dna Fălticeanu Silvia – 

Laura. 

 

Dna Sîntoiu prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 
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– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 17 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 148/2024 

cu privire la repartizarea locuinței sociale din orașul Covasna, str. Brazilor, nr. 

4, bl. 5, sc G, et. 3, ap. 14 pentru familia reprezentată de d-na  

Fălticeanu Silvia- Laura 

 

Se trece la discutarea punctului 4 de pe ordinea de zi,Proiect de hotărâre 

privind modificarea HCL nr. 124/2023 cu privire la aprobarea criteriilor 

pentru repartizarea locuințelor din fondul locativ de stat din UAT Covasna, 

actelor justificative care însoțesc cererea, locului de primire a cererilor, 

precum constituirea unei comisii de analiză a solicitărilor de locuințe din 

fondul locativ de stat. 

 

Dna Sîntoiu prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 17 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 149/2024 

privind modificarea HCL nr. 124/2023 cu privire la aprobarea criteriilor 

pentru repartizarea locuințelor din fondul locativ de stat din UAT Covasna, 

actelor justificative care însoțesc cererea, locului de primire a cererilor, 

precum constituirea unei comisii de analiză a solicitărilor de locuințe  

din fondul locativ de stat 

 

Se trece la discutarea punctului 5 de pe ordinea de zi,Proiect de hotărâre cu 

privire la aprobarea Proiectului tehnic și a indicatorilor tehnico-economici 
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pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare sistem rutier DC13”, în cadrul 

Programului Național de Investiții Anghel Saligny. 

 

Dl Primar prezintă referatul de aprobare și arată că acest proiect este unul 

dintre cele câștigate pe programul Anghel Saligny, anul trecut s-a încheiat contractul 

de finanțare, suma avută în vedere inițial nu a fost majorată, orașul Covasna are 

puțin de plată. Un astfel de proiect a fost inițiat și de către primăria Zăbala, astfel 

încât cele două UAT – uri să fie legate de asfalt prin Surcea și Tamașfalău. 

 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru turism şi agrement, protecţia mediului, agricultură şi 

silvicultură 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru amenajarea teritoriului şiurbanism, realizarea lucrărilor 

publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 17 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 150/2024 

privind aprobarea Proiectului Tehnic cu detalii de execuție și a indicatorilor 

tehnico-economici pentru  „Reabilitare sistem rutier DC13”, în cadrul 

Programului Național de Investiții Anghel Saligny 

 

Se trece la discutarea punctului 6 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

cu privire la însușirea raportului de evaluare în vederea cumpărării părții de 

imobil a Operatorului Regional Gospodărie Comunală, situat în Orașul 

Covasna, str. Elisabetei nr. 24, S+P și desemnarea membrilor Comisiei de 

negociere a prețului de cumpărare. 

 

Dna Vargaprezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 
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– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru amenajarea teritoriului şiurbanism, realizarea lucrărilor 

publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL -proiectul de hotărâre a 

fost supus procedurii transparenței decizionale,în procedură de urgență, anunțul 

fiind publicat pe site-ul și la sediul Primăriei orașului Covasna. Ca urmare a 

publicării proiectului de hotărâre nu s-au înregistrat la Secretarul orașului propuneri, 

sesizări, plângeri, reclamații 

 

Discuții: Dl Primar prezintă o succintă retrospectivă a imobilului în cauză.  

Vedeți, jumătate din clădire a rămas în proprietatea noastră. Ori cumpărăm 

noi cealaltă parte și vedem ce putem face cu ea, ori cumpără altcineva și iar vom fi 

comproprietari. Ar trebui făcute lucrări de consolidare și am putea să-i dăm o 

destinație ulterior. Este și firma noastră, părerea mea este că ar trebui să conlucrăm 

pentru el. Propunem desemnarea unei comisii de negociere și să vedem dacă putem 

negocia.Cei de la Gospodărie Comunală doresc să cumpere clădirea în care 

funcționează în momentul de față în orașul Covasna, din str. Meșteșugarilor și 

ar avea nevoie și ei de bani pentru această tranzacție, de asta ar fi urgentă 

luarea unei decizii cât mai rapide. 

Dl Molnar: s-a făcut și expertiză tehnică a clădirii sau doar financiară? 

Dl Primar: nu, expertul a avut în vedere stabilirea valorii imobilului. 

Expertiză tehnică se va întocmi doar în cazul inițierii unui proiect. 

Dl Molnar: dacă nu cunoști situația exactă cum poți să negociezi? 

Dl Primar: aceste discuții se poartă de 2 ani de zile, am tot tras de timp. 

Dl Gazda: primarul sau viceprimarul poate face parte din comisia de 

negociere? 

Dl Primar: nu, nici nu era nevoie. 

Dna Muntean: așa știu că evaluatorul cere și anumite date tehnice. 

Dl Molnar: asta am întrebat. 

 

Se fac propunerile pentru membrii comisiei de negociere. 

Sunt propuși consilierii: Vatany Ferenc, Domahazi Levente Janos și 

Muntean Felicia Maria. 

 

Dl Fulop: în afară de acest proiect de hotărâre va mai fi un proiect? 

Dl Primar: da, pentru acceptarea procesului verbal de negociere. 

Dl Fulop: nu sunt de acord cu cumpărarea acestei clădiri în acest mod,  nu 

am fost de acord nici când a fost predat. Ar trebui să vedem cât ar însemna această 

valoare în acțiuni, eventual să renunțăm la acel procent în schimbul părții de clădire. 
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Orașul cumpără această clădire de 2 ori în 15 ani, nu sunt de acord cu acest lucru. 

Cu acei 7-8% oricum nu avem nici un cuvânt de spus în această societate, ar trebui 

să avem o abordare mai radicală. 

Dl Primar: într-adevăr, în momentul în care s-a majorat capitalul social 

puteam să intrăm și cu bani, dar nu am dispus de suma necesară. Totuși, s-au 

executat lucrări și în orașul Covasna. Când au fost investiții suplimentare noi nu am 

aportat și am scăzut în acțiuni. În afară de asta, societatea are contractat un credit de 

la BERD, cât timp este în derulare acest credit nu putea redistribui dividendele. 

Anul viitor expiră acest credit și atunci noi putem calcula cu partea noastră de 

dividende. Problema este cum putem conjuga cele 2 evenimente în același timp. 

Într-adevăr există și soluția să vindem părți sociale, dar nu cred că ar fi cineva 

dispusă să cumpere. Dacă nu cumpărăm noi, cumpără alții, vom avea alți 

coproprietari. Vedeți că și APIA a plecat de acolo. 

Dl Fulop: măcar ar trebui să vedem cât ar însemna în aport această sumă. 

Dl Primar: nu știu să vrea cineva să cumpere dividendele noastre. 

Societatea nu dorește să achiziționeze, dorește să vândă. 

Dl Vatany: evaluatorul a evaluat ce a găsit acolo. 

Dl Primar: terenul aferent și-a majorat valoarea, clădirea nu. 

Dl Vatany: unde este urgența și salvarea are vreo treabă? Nu putem să 

comandăm și noi un evaluator să scoată la un preț mai mic? 

Dl Primar: sau scoate la un preț mai mare. Așa nu putem cheltui pe clădire 

că nu este a noastră, dar necesită reabilitări. 

Dl Vatany: merită să cumpărăm sau vindem și noi partea noastră? 

Dna Muntean: consider că valoarea evaluată nu este mult, este o 

oportunitate bună cumpărarea imobilului. 

Dl Domahazi: la negociere putem încerca un preț mai mic. 

Dl Primar: consider că este o construcție reprezentativă pentru oraș. Cumva 

dacă am putea reabilita printr-un proiect, să-i dăm o destinație. 

Dna Muntean: consider că este o oportunitate extraordinară. 

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 17 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 151/2024 

cu privire la însușirea raportului de evaluare in vederea cumpărării 

partii de imobil a Operatorului Regional Gospodarie Comunala, situat in 

Orasul Covasna, str. Elisabetei nr. 24, S+P și desemnarea membrilor Comisiei 

de negociere a prețului de cumpărare 

 

Se trece la discutarea punctului 7 de pe ordinea de zi,Proiect de hotărâre 

privind trecerea din domeniul public în domeniul privat a unor mijloace fixe și 

scoaterea din funcțiune, casarea și valorificarea acestora. 
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Dna Varga prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

Comisia pentru turism şi agrement, protecţia mediului, agricultură şi 

silvicultură 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 17 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 152/2024 

privind trecerea din domeniul public în domeniul privat a unor mijloace 

fixe şi scoaterea din funcţiune, casarea și valorificarea acestora 

 

Se trece la discutarea punctului 8 de pe ordinea de zi,Proiect de 

hotărâre cu privire la aprobarea rețelei școlare pentru anul școlar 2025 - 2026. 

 

Dl Primar prezintă referatul de aprobare. 

 

Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 17 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 153/2024 

Cu privire la organizarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ 

preuniversitar pentru anul şcolar 2025-2026 din oraşul Covasna 

 

Se trece la discutarea punctului 9 de pe ordinea de zi,Proiect de hotărâre 

privind aprobarea Actului adițional nr. 1 la Actul constitutiv al societății 

Gospodăriei Comunale SA Sfântu Gheorghe. 

 

Dl Primar prezintă referatul de aprobare. 

 

www.p
rim

ar
iac

ov
as

na
.ro

http://www.primariacovasna.ro/fileadmin/documents/ro/transparenta/2023/Referat__proiect_acordare_mandat_special_AQUACOV.pdf
http://www.primariacovasna.ro/fileadmin/documents/ro/transparenta/2023/Referat__proiect_acordare_mandat_special_AQUACOV.pdf


 10 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget,finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 17 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 154/2024 

privind aprobarea Actului adițional nr. 1 la Actului constitutiv al societății 

Gospodăriei Comunale S.A. Sfântu Gheorghe 

 

Se trece la discutarea punctului 10 de pe ordinea de zi,Proiect de hotărâre 

cu privire la stabilirea poziției procesuale a Consiliului local al orașului 

Covasna în cauza 4356/62/2024 aflat pe rolul Tribunalului Brașov. 

 

Dl Primar prezintă referatul de aprobare. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget,finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 17 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 155/2024 

cu privire la stabilirea poziției procesuale a Consiliului local al orașului 

Covasna în cauza 4356/62/2024 aflată pe rolul Tribunalului Brașov 

 

Se trece la discutarea punctului 11 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

privind stabilirea programului de audiențe al consilierilor locali pentru 

mandatul 2024-2028. 

 

Dl Primar prezintă referatul de aprobare. 
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Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 17 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 156/2024 

privind stabilirea programului de audiențe al consilierilor locali pentru 

mandatul 2024 - 2028 

 

Se trece la discutarea punctului 12 de pe ordinea de zi,Proiect de hotărire 

privind aprobarea preluării prin novație a Contractului de susținere financiară 

încheiat între UAT Oraș Covasna și Asociația Sportivă Covasna. 

 

Dl Primar prezintă referatul de aprobare. 

Dl consilier Bodo Tohotom cu acordul celor prezenți părăsește ședința. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget,finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 16 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 157/2024 

Privind aprobarea preluării prin novație a contractului de susținere 

financiară încheiat între UAT oraș Covasna și Asociația Sportivă Covasna 

 

Se trece la discutarea punctului 13 de pe ordinea de zi,Proiect de hotărâre 

privind însușirea documentației tehnice de actualizare a datelor cadastrale 

pentru imobilul înscris în CF nr. 33910 Covasna, situat pe strada Brazilor, 

orașul Covasna, județul Covasna. 
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Dl Primar prezintă referatul de aprobare. 

 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget,finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru amenajarea teritoriului şiurbanism, realizarea lucrărilor 

publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 17 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 158/2024 

privind însușire a documentației tehnice de actualizare a datelor cadastrale  

pentru imobilul înscris în C.F. nr. 33910 Covasna, situat pe str. Brazilor,  

orașul Covasna, județul Covasna  

Beneficiar: ORAȘUL COVASNA 

 

Diverse. 

Dl Molnar are mai multe sesizări de făcut. În primul rând aduce 

lacunoștința executivului faptul că podul suspendat s-a deteriorat din nou destul de 

tare și prezintă risc de accidentare. Cei de la gaze în urma racodării blocului ANL la 

rețeua de gaze au lăsat o gaură destul de adâncă în drum, ar trebui reparat cumva. 

Locuitorii blocului din str. Bercsenyi s-au interesat când se va rezolva problema lor 

cu iluminatul public. 

Dl Viceprimar: verificăm cele semnalate și încercăm să remediem cât mai 

repede problemele sesizate. Cât de curând se vor face și lucrări de plombare. 

Dl Gazda: cei de la electrica când trebuie să termine lucrarea? 

Dl Viceprimar: trebuie să termine anul acesta. 

Dl Gazda: cu strada Școlii cum rămâne pentru că este răvășit de tot. 

Dl Viceprimar: pișcoturile am adunat noi, anul viitor cum permite vremea 

refacem trotuarele. 

Dl Gazda: din câte știu angajații spitalului au locurile lor de parcare dar tot 

nu parchează acolo. În afară de asta trotuarele ar trebui curățate de proprietarii 

imobilelor precum și fața magazinelor de proprietarii magazinelor. 

Dl Primar: legat de parcări: ne propunem ca anul viitor să reamenajăm 

locul de parcare și părculețul din jurul spitalului. 

Dl Jeszenovics: cetățenii din Chiuruș de ce nu se pot racorda la rețeaua de 

canalizare? 

Dl Primar: nu a fost finalizată predarea rețelei între ADI Aquacov și 

Gospodărie Comunală SA. 
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Dl Viceprimar: în luna decembrie sperăm să încheie contractele. 

Dl Vatany: care este situația construcțiilor cumpărate de la sindicat? 

Dl Primar: nu știu ce se întâmplă acolo dar ne interesăm ce planuri au pe 

viitor. 

Dl Fulop: pațial am primit răspuns la întrebările mele, sperăm ca lucrările 

de plombare să fie de calitate. Avem contract de deszăpezire pentru drumul DC14 – 

Comandău? 

Dl Primar: ieri am încheiat contactul pentru deszăpezire. 

Dl Fulop: sperăm să nu fie probleme. 

Dl Primar: condițiile de întreținere sunt date de lege, nu putem impune alte 

condiții. 

Dl Viceprimar: cu nisipatul este problema, când ninge până se întoarce 

mașina nici nu se vede că a fost pe acolo. 

Dl Deaconu: doresc să vă aduc la cunoștință faptul că de luni începe 

funcționarea ambulatoriul de pe str. Elisabeta, vă rugăm să ne ajutați cu 

deszăpezirea drumului de acolo dacă va fi cazul. La spitalul orășenesc am sesizat și 

eu că sunt foarte multe mașini care parchează pe trotuar, ați putea pune indicatoare 

care să interzică acest lucru. Am o rugăminte din partea celor care lucrează la 

spitalul de cardiologie, la vila E s-au format șanțuri acolo unde parchează mașinile 

inclusiv pacienții, poate puteți să ne ajutați cu ceva balast sau cu piatră ca să se 

niveleze locul cu nivelul trotuarului.  

Locatarii din str. Școlii, de la blocul unde sunt foarte multe mașini parcate 

doresc instalarea unor camere de supraveghere pentru că acolo au fost mai multe 

probleme cu mașinile. Ei ar fi de acord inclusiv cu modificarea taxei pentru parcare.  

Dl Primar: referitor la camerele de supraveghere mereu au fost discuții și 

legat de protecția datelor personale. Ele au fost instalate în zonele cu potențial 

pericol sau în zonele incidente. Nu avem atâtea camere deocamdată să acoperim 

toate zonele de risc. Avem în vedere dezvoltarea sistemului camerelor se 

supraveghere, vom stabili împreună care vor fi acele zone care vor fi incluse. 

 

 

 

Nefiind alte discuţii doamna Preşedinte de şedinţă mulţumeşte pentru 

Prezenţă şi închide şedinţa la orele 16.50. 

 

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,   SECRETAR GENERAL 

                     BODÓ ENIKŐ                          AL ORAȘULUI COVASNA, 

                                                                                            ENEA VASILICA 

www.p
rim

ar
iac

ov
as

na
.ro


